
Huisvesting scholen moet 
herbekeken worden 
 
KRAAINEM - De huisvesting van de scholen wordt stilaan een 
pijnpunt. Er zijn meer leerlingen dan de scholen aankunnen. 
Raadslid Luc Timmermans (OPEN) stelde zich de vraag wat er 
in de laatste maanden is gebeurd gezien een uitbreiding toch 
wel jaren kan duren en dus moet snel gehandeld worden. 
 
Schepen van Onderwijs Véronique Caprasse (UNION) deelde tijdens de 
gemeenteraad mede dat de huidige situatie tot in februari niet problematisch 
is, maar dat er effectief gehandeld moet worden. Daarom zal de commissie 
onderwijs nog eens samenkomen. Volgens haar is er geen uitbreiding mogelijk 
en moet het principe van een dorpsschool behouden blijven. 

Om het capaciteitsprobleem weliswaar tijdelijk op te lossen, zal de 
Nederlandstalige school het lokaal van Kind & Gezin ter beschikking krijgen. 

Raadslid Luk Van Biesen (OPEN) stelde dat er werk gemaakt moet worden 
van vaste gebouwen in plaats van containers. De komende maanden moet 
blijken welke weg de gemeente wil bewandelen.	  


